
1 

 

Agenda ALV Caissa 5 september 2023 

 

1. Opening en mededelingen  

2. Notulen ALV 2022         Pagina 2 

3. Verslag secretaris        Pagina 6 

4. Verslag WL intern        Pagina 7 

5. Prijsuitreiking seizoen 2022-2023  

6. Verslag WL extern        Pagina 8 

7. Verslag Jeugd        Pagina 11 

8. Verslag Kascontrolecommissie      Pagina 12 

9. Financieel jaarverslag 2022-2023      Pagina 13 

10. Decharge bestuur over 2022-2023 

PAUZE 

11. Bestuursverkiezing * 

12. Begroting 2023-2024       Pagina 20 

13. Verkiezing Kascontrolecommissie  

14. Voorstel wijzigen plaatsingscriteria externe teams   Pagina 28 

15. Externe 2023-2024; toelichting plaatsingscommissie  

16. Rondvraag 

 

* Pold Gomperts treedt af als penningmeester. Pieter Fritschy stelt zich kandidaat. Eventuele overige 

kandidaten kunnen zich tot het begin van de vergadering melden bij het bestuur. 

  



2 

 

 

Notulen Algemene Ledenvergadering Caissa – 6 september 2022  Arno Bezemer 

 

Aanwezig: Jan-Willem Knipscheer, Abe Willemsma, Robbert van het Kaar, Paul van Beukering, 

Lodewijk van Pol, Peter van der Vlis, Robert Kikkert, Rik Salomons, Wim Suyderhoud, René Pijlman, 

Michael Wunnink, Alje Hovenga, Paul Schipper, Cees van den Berg, Jack Blanchard, Wouter Egas, 

Yochanan Afek, Johan van der Maas, Peter van der Werf, Paul Hummel, Rob Bödicker, Evert-Jan 

Straat, Depayan Roy, Piet van der Weide, Tjerk Hoek, Boudewijn van Beckhoven, Jan van der Pouw, 

Albert Riemens, Pold Gomperts, Debby Nieberg, Arno Bezemer, Aleks Varnica, Jan Timmerman (later 

i.v.m. scheidsrechtersexamen). 

Afwezig met kennisgeving: Anneke Wiggelendam, Jorge Alarcon, Dennis Breuker, Martin Bottema, 

Karol Lesman, Roel Polak. 

1) Opening en mededelingen 

Albert Riemens opent de vergadering, heet iedereen van harte welkom, blikt kort terug op het 

afgelopen seizoen. O.a. het 70-jarig bestaan, stabiel ledenaantal en prachtige speellocatie worden 

genoemd. Ook wordt de eerste prijs van deze ALV uitgereikt aan onze jeugdkampioen Matthieu 

Guillaumond. 

2) Notulen ALV 2021 

De notulen worden zonder vragen of opmerkingen goedgekeurd. 

 

3) Verslag secretaris 

Arno Bezemer licht het verslag kort toe. Er zijn geen vragen of opmerkingen. 

 

4) Verslag WL intern 

Aleks Varnica licht het verslag toe. Wim Suyderhoud merkt op dat we niet drie jaar geleden voor het 

laatst een clubkampioen hadden, maar 2 jaar geleden. Ook al vond de finale van dit kampioenschap 

online plaats. Michaël Wunnink versloeg toen Eelke Wiersma. 

5) Prijsuitreiking seizoen 2021-2022 

De prijzen werden uitgereikt aan clubkampioen Jack Blanchard, Zomerkampioen Robert Kikkert en de 

winnaars van de ratinggroepen: Faan Langelaan, Debby Nieberg, Tejo Hagen, Peter van der Vlis, Sierk 

Kanis, Rob Bödicker en Cees van den Berg. De Petersma-trofee is voor Angelo Spiler. Abe Willemsma 

vraagt waar de beker voor de Zomercompetitie is gebleven. 
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6) Verslag wedstrijdleider extern 

Albert doet het woord namens extern wedstrijdleider Jan Timmerman en memoreert het 

kampioenschap van Caissa SGA-4 en spreekt zijn waardering uit voor alle teamleiders en 

scheidsrechters. Ook wordt er genoemd dat er nog 2 extra scheidsrechters nodig zijn. Verder zijn er 

geen vragen over het verslag. 

7) Verslag jeugd 

Debby Nieberg licht het verslag toe en vertelt dat er nog steeds een wachtlijst is voor de jeugd, maar 

dat deze door opschoning is afgenomen van 75 naar 35 wachtenden. Ook wordt genoemd dat er bij 

de jeugd nog steeds extra handjes nodig zijn. Wim Suyderhoud complimenteert Debby met de 

florerende jeugdafdeling en applaus volgt. 

8) Verslag kascontrolecommissie 

De kascontrolecommissie, bestaande uit Peter van der Vlis en Lodewijk van Pol, heeft de boeken 

gecontroleerd en vastgesteld dat alles in orde is. Applaus voor de penningmeester volgt. 

 

9) Financieel Jaarverslag 2021-2022 

Pold Gomperts licht toe dat het tekort van € 7.000 ongeveer overeenkomt met de begroting en is 

veroorzaakt door een teruggave van de contributie aan de leden vanwege het door corona niet 

volledig gespeelde seizoen 2020-2021. 

10) Decharge bestuur 

Onder luid applaus wordt het bestuur decharge verleend, waarop een korte pauze volgt. 

Na de pauze heropent Albert de vergadering en meldt dat hij vergeten is te mee te delen dat Caissa 

in de SGA bekercompetitie de Bronzen Beker heeft gewonnen. 

11) Begroting 2022-2023 en toelichting nieuwe BTW regels. 

Pold licht de begroting toe en legt uit dat de KNSB afdracht officieel niet meer onder de contributie 

gerekend wordt. Reden hiervoor is dat schaakverenigingen hierdoor makkelijker onder de KOR-grens 

van € 20.000 blijven en geen btw hoeven af te dragen. Peter van der Vlis meldt dat dit idee, dat door 

fiscalisten wordt gesteund, door Pold is bedacht waarop luid applaus volgt. Albert bedankt Peter 

voor het inwinnen van fiscaal advies hierover.  

De begroting kent een tekort van € 1.392 en er wordt uitgelegd dat dit gezien het Eigen Vermogen 

van Caissa geen probleem is. Hierop wordt de begroting onder applaus goedgekeurd. 

12) Verkiezing Kascontrolecommissie 

Lodewijk stopt en Boudewijn van Beckhoven biedt zich aan onder applaus aan en vormt komend jaar 

samen met Peter van der Vlis de kascontrolecommissie. 
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13) Stand van zaken Huize Lydia 

Albert legt uit dat de huur de afgelopen jaren steeds hoger is geworden en dat nu ongeveer 2/3e van 

de inkomsten van Caissa wordt uitgegeven aan huur. De bedoeling is om te sparren met de leden 

hoe we hier in de toekomst mee om moeten gaan. Meer inkomsten genereren? Ander locatie 

zoeken? 

Peter van der Vlis, die als bestuurder van Buurthuis Lydia betrokken is bij het vaststellen van de huur, 

legt uit dat de huur nu niet extreem hoog is en dat de grootste verhoging in 2018 heeft 

plaatsgevonden en dat de recente verhoging noodzakelijk was i.v.m. de energieprijzen die extreem 

zijn gestegen. Verder verwacht Peter dat er de komende jaren geen flinke huurverhoging meer nodig 

is.  

De leden gaan in discussie en al snel blijkt dat er consensus is dat de inzet van het bestuur de 

komende jaren moet zijn om in Buurthuis Lydia te blijven. Waar nodig zullen meer inkomsten 

moeten worden gezocht. Behalve een contributieverhoging wordt ook de Club van 50 genoemd en 

het aantrekken van meer leden. Paul Schipper geeft aan dat het Eigen Vermogen van Caissa ook nog 

ruimte biedt om een eventuele huurverhoging de komende jaren op te vangen. Abe merkt op dat 

meer vrijwilligers bij de jeugd tot meer jeugdleden kan leiden.  

 

14) Voorstel wijzigen speeltempo interne competitie 

Er ligt een bestuursvoorstel om het interne speeltempo met een kwartier per persoon in te korten, 

net zoals dat bij schaakvereniging VAS is ingevoerd. Er ontstaat discussie over de voor- en nadelen 

van het snellere tempo waarna het voorstel in stemming wordt gebracht: 13 stemmen voor en 13 

stemmen tegen, waarmee het voorstel wordt verworpen.  

Wel ontstaat uit de discussie het verzoek om voortaan te proberen iets eerder te beginnen. Michaël 

doet de suggestie om voortaan 19.30u aan te houden als deadline voor het aanmelden en Aleks vindt 

dit een goed idee en er wordt afgesproken om dit komend seizoen in te voeren.  

15) Voorstel wijzigen opzet Zomercompetitie 

Afgelopen seizoen was het aantal behaalde punten leidend voor de stand en het bepalen van de 

indeling. Aleks ligt het plan toe om voortaan in te delen op basis van de ratio (behaalde punten / 

gespeelde partijen). Ook de stand wordt dan bepaald door deze ratio. Het voorstel wordt in 

stemming gebracht en met grote meerderheid aangenomen. 

16) Hoe krijgen we meer leden actief binnen de vereniging? 

Debby legt uit dat te veel taken binnen de vereniging door een te kleine groep mensen wordt gedaan 

en verwijst naar een landelijke tendens. Ook wordt gememoreerd dat een voorstel uit 2018 om de 

het doen van werkzaamheden voor de club een meer dwingend karakter te geven indertijd was 

weggestemd. De vraag is hoe we meer leden actief kunnen krijgen. Er ontstaat discussie en er 

worden suggesties gedaan maar tot een concreet resultaat leidt dit niet. Afgesproken wordt dat het 

bestuur met een plan gaat komen om meer leden bij de club te betrekken.  
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Aansluitend hierop neemt Albert het woord en vertelt dat we een Supervrijwilliger in ons midden 

hebben: Robbert van het Kaar. Robbert is in het verleden jarenlang voorzitter van Caissa geweest en 

was ook jarenlang als voorzitter van de Stichting Eijgenbroodtoernooi één van de drijvende krachten 

achter dit succesvolle toernooi. Albert stelt voor om Robbert tot Lid van Verdienste te benoemen. Dit 

voorstel wordt met luid applaus aangenomen. 

17) Externe teams seizoen 2022-2023 

 

Rik Salomons licht als voorzitter van de Plaatsingscommissie de voorgestelde samenstelling van de 

teams toe. Rik legt uit dat we komend seizoen 4 KNSB teams hebben i.p.v. 5. Reden hiervoor is het 

iets lagere aantal spelers en de noodzaak om de teams kwantitatief beter te bezetten omdat er vorig 

seizoen te vaak invallers nodig waren. Elk team heeft nu 1 of 2 extra spelers. 

 

18) Rondvraag 

 

Paul van Beukering geeft aan komend seizoen aan de slag te gaan met het updaten van de website 

naar een nieuwe versie. Robert Kikkert geeft aan bereid te zijn te helpen met de inhoud van de 

website. 

Jan Timmerman vertelt samen te werken met Sierk Kanis en Douwe Sternfeldt aan het oprichten van 

een nieuw weekendtoernooi dat volgend jaar eind oktober zal worden gehouden.  

Jack Blanchard vraagt of het mogelijk is om de matches om het clubkampioenschap en de 

ratinggroepen te spelen zonder armageddonpartij bij gelijk eindigen. Bijvoorbeeld door extra 

snelschaakpartijen in te lassen. Aleks geeft aan een voorstel hiervoor te doen. 

Wim Suyderhoud doet een oproep aan de leden om vaker iets op de website te plaatsen en geeft 

Albert een compliment voor zijn gewaardeerde wekelijkse nieuwsflits. 

Robbert van het Kaar vraagt of onderzocht kan worden of we voldoen aan de wettelijke 

veiligheidsnormen wat betreft aanwezigheid van een EHBO-kit en defibrillator etc. Dit gaan we 

onderzoeken. 

Arno meldt dat er begin komend seizoen weer een Schaak-off zal worden gehouden op één van de 

eerste clubavonden. 

Om 23.10u sluit Albert de vergadering. 
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Verslag Secretaris 2022-2023       Arno Bezemer 

 

Het afgelopen seizoen zien we bij de senioren een daling van het ledenaantal. Gedeeltelijk komt dit 

door het beter timen van de aan- en afmeldingen i.v.m. de KNSB afdrachten. Bij de jeugd zien we een 

lichte stijging. 

Helaas zijn twee leden ons ontvallen: Ed Leuw en Rob Witt zijn het afgelopen seizoen overleden.  

 

Hieronder de precieze cijfers voor seizoen 2022-2023: 

 31-07-2022 Aanmeldingen Afmeldingen Overleden 31-07-2023 

Senioren 135 13 24 2 122 

Junioren 59 20 14 - 65 

TOTAAL 194 33 38 2 187 
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Verslag interne competitie 2022-2023      Aleks Varnica 

 

Afgelopen seizoen had eindelijk weer een vertrouwd competitieverloop met 2 turnussen van 17 

ronden. Volgend seizoen schakelen we weer over naar de gebruikelijke 15 ronden per turnus. 

De opkomst nam dit jaar verder af. Met gemiddeld minder dan 19 interne borden per avond dit 

seizoen zien we dat de clubavonden aanzienlijk minder bezocht worden dan in de pre-coronajaren. 

In het seizoen 2017-2018 hadden we gemiddeld bijna 30 borden. Wel was het aantal deelnemers aan 

de interne competitie dit seizoen groot: 142 tegenover 116 spelers vorig seizoen. 

De eerste turnus werd gewonnen door Michaël Wunnink. Na de winterstop was Robert Kikkert de 

sterkste in de tweede turnus. Hun onderlinge strijd om het kampioenschap werd gewonnen door 

Michaël. Hij werd hiermee voor de 6e keer clubkampioen. Hij deelt dit record met Oscar Ignacia, die 

van 1979 tot en met 1984 in de interne competitie van Caissa heerste. De traditionele duosimultaan 

is op het moment van schrijven nog niet gehouden maar staat gepland aan het begin van het nieuwe 

seizoen. 

De overige categoriekampioenen werden Marc Overeem (-2150), Evgeny Shklovskiy (-2050), René 

Pijlman (-1950), Christiaan Visser (-1800), Aleks Varnica (-1650), Ruben Actor (-1500) en Faan 

Langelaan (-1300). 

De zomercompetitie bestond dit seizoen uit 8 speelavonden en had een andere, minder willekeurige, 

competitieopzet. De ranglijst werd bepaald door het aantal bordpunten te delen door de aantal 

aanwezige speelavonden, waarbij minstens 50% van de ronden gespeeld moest worden om in 

aanmerking te komen voor een klassering. Winnaar werd Arno Bezemer die in de door hem 

gespeelde ronden alles won. Gertjan van der Hoeven werd tweede, Piet van der Weide derde. 

Speciale dank aan de overige interne competitieleiders Paul van Beukering, Florian Willemssen en 

‘supersub’ Wim Suyderhoud. 
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Verslag externe competities 2022-2023     Jan Timmerman 

Caissa speelde dit seizoen met vier teams in de KNSB-competitie en met acht teams in de SGA-

competitie. We kunnen dit jaar 1 kampioenschap vieren met Caissa 3 in de 4e klasse van de KNSB. 

Daarnaast werden er kampioenschappen én klokken gewonnen in de SGA beker competitie (2 x) en 

de SGA rapid competitie (1x), dus afgelopen jaar weer 4 klokken rijker! 

 

KNSB-competitie  

Vanaf februari dit jaar werd als pilot gespeeld in Huize Lydia. Deze pilot is succesvol verlopen en het 

komend seizoen worden de KNSB thuiswedstrijden in huize Lydia gespeeld. De resultaten waren als 

volgt: 

Caissa 1 draaide in de bovenste regionen mee in de 1e klasse en eindigde op een vierde plaats.  

Caissa 2 had een moeizame start in de 3e klasse, waarbij zelfs degradatie in het zicht kwam. Echter de 

laatste 3 wedstrijden werden gewonnen waardoor zij in de middenmoot eindigden. 

Caissa 3 werd zoals eerder kampioen gezegd kampioen in de vierde klasse na een zeer spannende 

strijd met BSG 2 en LSG 4. Uiteindelijk eindigden alle drie met 13 matchpunten uit 9 wedstrijden. En 

Caissa en BSG hadden ook allebei 39.5 bordpunten. De beslissing viel in de laatste wedstrijd waar zij 

tegen elkaar speelden. Ook deze wedstrijd eindigde in 4-4. Echter doordat het resultaat (verlies) van 

uw externe wedstrijdleider op bord 8 als eerste weggestreept werd kon het kampioenschap worden 

gevierd. 

Caissa 4 degradeerde uit de vijfde klasse. Er werd een eindsprint ingezet, maar de laatste 3 

wedstrijden werden telkens nipt verloren met 3.5-4.5. 

Dus aankomend seizoen speelt er 1 team in de 1e klasse, 2 teams in de 3e klasse en 1 team in de 

zesde klasse. Er is dus wat onbalans. 

 

KNSB-beker 

Het KNSB beker team werd dit jaar reeds in de 2e ronde uitgeschakeld. 

 

SGA-competitie 

Caissa 1 en 2 werden respectievelijk 3e en 5e in de hoofdklasse. Alje Hovenga en Ron Nep hadden 

hieraan een goede bijdrage met 5 uit 7. 

Caissa 3, vorig jaar kampioen in de eerste klasse, degradeerde nu naar de tweede klasse met een 

vergelijkbaar team en vergelijkbare tegenstanders. Sport heeft soms iets ongrijpbaars. 

Caissa 4, vorig jaar gedegradeerd naar de tweede klasse, deed nu verdienstelijk mee en werd 

uiteindelijk tweede. 
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Caissa 5 had het lastig in de tweede klasse maar door de laatste 2 x te winnen werd hun plek 

veiliggesteld. 

Caissa 6 en 7 speelden in dezelfde poule in de 3e klasse en eindigden respectievelijk 5e en 8e. Dit 

betekent dus dat Caissa 7 degradeert, wat eigenlijk vooraf al werd verwacht gelet op de sterke poule. 

Caissa 8 tenslotte deed verdienstelijk mee in de vierde klasse en eindigde in middenmoot. 

 

SGA-cup  

Dit jaar heeft Caissa de Zilveren Beker gewonnen van de SGA (rating 1600-1900). De resultaten: 

Zilveren team 1 2 3 4 5 Bp Ap % Brd Kl KNSB TPR RaTg 

Peter Hoomans - 1 - - - 1 1 100 1 1w 1866 2450 1715 

Pieter Fritschy - 1 ½ 1 1 3½ 4 88 1.3   1827 2084 1816 

Wim 

Suyderhoud - 1 1 1 0 3 4 75 2.3   1792 1883 1761 

Jan Timmerman - 0 0 1 1 2 4 50 3.5 2w 1799 1698 1820 

Ridens Bolhuis - - 1 1 1 3 3 100 3.7 3z 1792 2511 1776 

 

Het Gouden team eindigde dit jaar in de halve finale. Maar medio september 2022 wonnen zij nog 

wel de Gouden beker van het vorige seizoen! 

Het Bronzen team ten slotte werd reeds in ronde 1 uitgeschakeld. 

 

Rapid competitie  

Caissa deed dit jaar met 6 teams mee met de Rapid competitie. Caissa 1 werd 3e in de Hoofdklasse.  

Caissa 3 werd eveneens 3e in de tweede klasse en Caissa 6 won in de derde klasse! 

 

Petersma trofee  

De Petersma trofee wordt jaarlijks uitgereikt aan de speler met de hoogste percentuele score in de 

externe competities (SGA en KNSB, reguliere en beker competitie). Alleen de werkelijk gespeelde 

partijen tellen mee (niet de reglementaire uitslagen) en om voor de trofee in aanmerking te komen, 

moeten er minimaal 6 partijen zijn gespeeld. De beste speler van de 75 Caissianen die het afgelopen 

seizoen in aanmerking kwamen voor de Petersma-trofee was Avni Sula, met een score van 5,5 uit 7 

(79%). De top 10 is verder als volgt: 
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Naam 

Totaal # 

punten 

Totaal # 

partijen Percentage 

    

1 Avni Sula 5.5 7 79% 

2 Ron Nep 6.5 9 72% 

3 Frans Roes 5 7 71% 

4 Zhengke Zhou 10.5 15 70% 

5 Faan Langelaan 4 6 67% 

6 Kees Laan 4 6 67% 

7 Paul Hummel 10 15 67% 

8 Pieter Fritschy 12 18 67% 

9 Olaf Ephraim 4 6 67% 

10 Evgeny Shklovskiy 10.5 16 66% 

 

Scheidsrechters 

Het scheidsrechtergilde bestaat bestaat uit: Jan van de Pouw, David Laan, Douwe Sternfeld, Alje 

Hovenga, Ridens Bolhuis, Peter van der Vlis, Peter van der Werf en Tony Lith. Dank voor jullie inzet! 

Om de ‘scheidsrechterdruk’ wat meer te spreiden is het gewenst dat er nog 2 arbiters zich 

aanmelden. 

 

Teamleiders 

Er is het afgelopen seizoen weer veel gevraagd van de teamleiders om elke keer weer een compleet 

team op te kunnen stellen. Daarom een speciaal woord van dank aan Abe Willemsma, Martin 

Bottema, Wim Suyderhoud, Peter van der Werf,  Paul Schipper, Coen Venema, Boudewijn van 

Beckhoven,  Menno Keuken, Eduard Sampimon, Florian Willemssen, Debby Nieberg en Kees Laan. 
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Verslag jeugd 2022-2023       Debby Nieberg  

 

 

Seizoen 2022/2023 

Het afgelopen schaakseizoen van de jeugd is goed verlopen: er is wekelijks training gegeven en 

interne competitie gespeeld en daarnaast speelden er drie teams in de externe jeugdcompetitie en 

zijn er half juni stappenexamens afgenomen. 

Het aantal jeugdleden is gedurende het hele seizoen ongeveer gelijk gebleven en lag rond de zestig 

leden. Wel heeft de jeugdafdeling nog steeds een lange wachtlijst met kinderen die we nu niet 

kunnen plaatsen, omdat daar niet voldoende capaciteit voor is. 

De jeugdafdeling is het afgelopen jaar draaiende gehouden door Abe Willemsma (trainer/adviseur), 

Paul Hummel, Remco Hillebrandt, Frans Roes, Jan Albert Smit, Cees van den Berg, Alexander Sleeckx, 

Tjerk Hoek, Jan van der Pouw, Felix Kuyken en Reinout Sluijmer (trainers), Jack Blanchard (analist), 

Johan van der Maas (jeugdwedstrijdleider intern), Lodewijk van Pol (jeugdwedstrijdleider extern) en 

Gertjan van der Hoeven (adviseur). Hartelijk dank aan alle genoemden voor hun inzet en 

betrokkenheid! 

 

Intern 

De jeugd krijgt elke clubavond training en speelt een interne competitiepartij. Voor de training zijn de 

kinderen verdeeld over zeven verschillende trainingsgroepen (van complete beginners tot en met 

toptraining) waar ze les krijgen op basis van de Stappenmethode. Daarnaast kunnen jeugdspelers die 

hun partijen noteren op de clubavond hun partijen laten analyseren. 

Met ingang van dit jaar wordt er bij de interne jeugdcompetitie gespeeld in drie groepen: de pupillen 

(jeugd t/m Stap 2), de aspiranten (Stap 2+ en hoger) en de zogeheten supersterren (de sterkste 

jeugdspelers). Bij die laatste competitiegroep zijn ook senioren uitgenodigd om mee te doen (als 

‘sparring partner’) om de jeugdleden wat meer uitdaging te geven. 

Het pupillenkampioenschap is dit seizoen gewonnen door Hans Pereira, bij de aspiranten heeft Lada 

Shyshova het kampioenschap gewonnen en de kampioen bij de supersterren, en tevens 

jeugdclubkampioen 2022/2023, is Matthieu Guillaumond. Hij heeft de fraaie wisselbeker voor het 

tweede jaar op rij gewonnen. 

Ook hebben we dit seizoen weer het traditionele Sinterklaas-weggeefschaaktoernooi gespeeld en is 

er rond Pasen een intern Paaskuikenschaaktoernooi (gebaseerd op duck chess) gehouden. 

Bij het stappenexamen, dat half juni werd afgenomen, zijn zestien van de achttien deelnemers 

geslaagd voor het examen van hun niveau. 

 

Extern 

Caissa had dit jaar drie teams die meespeelden in de externe SGA-jeugdcompetitie: één team in de 

A/B-klasse en twee teams in de eerste klasse C. Het gloednieuwe team Caissa A1 heeft zich kranig 

geweerd en eindigde op de zesde plaats. Caissa C2 had het dit seizoen erg zwaar in de eerste klasse 

en eindigde in de onderste regionen van het klassement, terwijl Caissa C1 een mooi seizoen speelde 

en de tweede plaats in de wacht wist te slepen. Er heeft dit seizoen geen Caissa-jeugdteam 

meegedaan aan de landelijke jeugdclubkampioenschappen. 

 

 

Komend seizoen 2023/2024 

Voor komend seizoen wil de jeugdafdeling verder op de ingeslagen weg. Zoals het er nu naar uitziet, 

zijn er voldoende jeugdtrainers om het nieuwe seizoen mee te beginnen, maar missen we nog wel 

ondersteunende krachten, zoals onder meer een analist, een wedstrijdleider extern en vrijwilligers 

om een GrandPrix-jeugdtoernooi te kunnen organiseren. Hopelijk worden die vacatures snel 

opgevuld. 
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Verslag kascontrolecommissie   Peter van der Vlis & Boudewijn van Beckhoven 

 

Aan de Algemene Ledenvergadering van Schaakvereniging Caissa Amsterdam 

 

De kascontrole commissie heeft de boeken en jaarcijfers over het jaar 2022/2023 alsmede de balans 

per 30 juni 2023 gecontroleerd en geconcludeerd dat ze een reëel beeld geven van de stand van 

zaken binnen de vereniging. 

De kascontrole commissie spreekt haar waardering uit voor het werk dat de penningmeester heeft 

verricht en stelt de ledenvergadering voor het bestuur decharge te verlenen voor het gevoerde 

financiële beleid. 

 

Amsterdam, 18 augustus 2023 

 

Boudewijn van Beckhoven 

Peter van der Vlis 
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Toelichting op de staat van inkomsten en uitgaven   

 

Algemeen. 

Het begrote tekort van €1392,- heeft plaats gemaakt voor een werkelijk tekort van slechts €214,-. 

De belangrijkste verklaring hiervoor is de verheugende donatie bereidheid van de leden via de club 

van 50 (€860,-) Het bestuur is verheugd over deze positieve reactie op de aandacht die het bestuur 

hier op de vorige ALV voor vroeg vanwege het wegvallen van het jaarlijkse donatiebedrag van 

€3750,- gedurende de laatste 5 jaar. We bedanken de leden die daar verantwoordelijk waren daar 

enorm voor.  

Daarnaast is er aan de uitgaven sprake van een aantal mee- en tegenvallers, resulterend in een 

bedrag van €331,- minder uitgaven. Zie hiervoor verder de toelichting per post.  

Per post 

Aan de inkomsten kant 

Contributies 

Onder deze post wordt alleen het Caissa gedeelte van de contributies weergegeven. Het deel dat 

voor de KNVB bestemd is wordt verantwoord in een kruispostenrekening op de balans en behoort 

niet (meer) bij de baten. 

Senioren 

Dit bedrag is €79,- hoger dan begroot, ondanks de daling van het aantal seniorleden. Dit is te 

verklaren uit het feit dat een substantieel deel van de leden, die zich in aan het eind seizoen 

afgemeld hebben het volle bedrag al betaald hadden bij de start van het seizoen. Daarnaast 

betaalden ook de overige vertrekkers en nieuwkomers in het algemeen hun verschuldigde bedragen 

naar wens, afhankelijk van moment van opzegging en aanmelding.  

 

Leden per  30-06-2022 Aanmeldingen Afmeldingen  30-06-2023 

senioren 136 13 28 121 

junioren 61 21 16 66 

Totaal 197 34 44 187 

 
Jeugd 

Dit bedrag is €92, lager dan begroot, ondanks de stijging van het aantal jeugdleden.  Een verklaring 

hiervoor is, dat door de afstand tussen mij en de ouders van vertrekkende jeugdleden een aantal 

keren minder betaald is dan volgens de regels, b.v. door uiteindelijk b.v. akkoord te gaan met 

betaling van alleen het KNSB-deel van de contributie. 
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Schenkingen meerkosten Lydia  

In verband met de gestegen huurkosten is het voor meerkosten-huur-Lydia geoormerkte 

schenkingsbedrag van €3.750,- niet toegevoegd aan de reserve meerkosten huur Lydia maar 

meegenomen in de verlies- en winstrekening.  

 

Aan de uitgaven kant 

Zaalhuur intern 

Het bedrag is €311,- lager dan begroot. Dit is te verklaren door de flexibiliteit die de Stichting 

Buurthuis Lydia aan de dag legde bij het reageren op verzoeken onzerzijds om geplande zaalhuur aan 

te passen in verband met gewijzigde omstandigheden. 

 

Reiskosten externe wedstrijden 

Het bedrag is €464,- lager dan begroot. 

Deze post is tijd lastig te begroten door wisselende reisafstanden, die pas bekend zijn nadat de 

begroting wordt gemaakt. Daarnaast declareerden slechts een beperkt aantal leden deze reiskosten 

 

Consumpties externe wedstrijden. 

Het bedrag is €104,- hoger dan begroot omdat de prijzen in Lydia iets hoger liggen dan in de 

Meevaart en omdat teamleiders vanaf dit seizoen een consumptiebon wordt aangeboden. 

 

Materiaal 

Het bedrag is 335,- lager dan omdat we voorlopig “voorzien” zijn door de ruime investeringen van de 

afgelopen jaren om uniformiteit in de stukken te bereiken en een reserve in klokken op te bouwen. 

 

SGA-rapid 

Geen kosten, omdat de SGA besloot om de inschrijvingskosten van het afgelopen boekjaar aan de 

clubs kwijt te schelden. 
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Website/IT 

Het bedrag is €400,- lager dan begroot omdat het begrote bedrag van €700,- voor 

herstelwerkzaamheden van de website niet is besteed. Hier tegenover staat de aanschaf van een 

laptop voor de jeugd van €300,- 

 

Lesmateriaal examens jeugd 

Dit bedrag is €350,- hoger dan begroot vooral doordat een oude aanschaf van materiaal van €300,- in 

dit boekjaar onverwacht gefactureerd werd. 

 

Tekort op balanspost contributie KNSB  senioren en jeugd 

Zie ook bij onder toelichting op de balans. 

Het feit dat er €506-, meer contributie is afgedragen is aan de KNSB dan door ons ontvangen is van 

de leden wordt voornamelijk verklaard de volgende oorzaken: 

1. Vijf leden zijn geen contributie verschuldigd. Voor hen hebben we wel €266,- contributie aan 

de KNSB moeten afdragen.  (€53,28 -per lid). Aan dit fenomeen is niet gedacht bij het maken 

van de begroting voor het boekjaar 2022-2023.  Het gaat hierbij om continuering van 

bestaand beleid voor leden met een bijzondere status, zoals b.v. grootmeesters.  

 

2. De KNSB heeft de contributie per 01-01-2022 tussentijd verhoogd door een extra indexatie 

van toe te passen, die dus het halve boekjaar van kracht was. Deze onverwachte indexatie 

was niet bekend bij het maken van de begroting voor het boekjaar 2022-2023. Het aandeel in 

het negatieve saldo bedraagt €240,- 
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Toelichting op de balans 

Algemeen 

Eigen vermogen  

Dit is tot €32.950,- afgenomen met €214,- door het verlies van in het boekjaar 2022-2023. 

Gezien het te vrezen structurele tekort in de komende jaren door het   wegvallen van het jaarlijkse 

schenkingsbedrag van €3.750,- acht het bestuur het huidige hoge eigen vermogen passend en 

verantwoord.  

Reserve Club van 50 

Deze is door de donaties toegenomen met €860,-. 

 

Vrij besteedbare reserve 

Deze is afgenomen met €1.073, door het verlies van €214,- in boekjaar 2022-2023 en de oormerking 

van de donaties in de reserve Club van 50. 

 

Lening Lydia 

Deze lening van €3.000,- is in de loop van het afgelopen boekjaar door de Stichting Buurthuis Lydia 

geheel afgelost.  

 

Nog te betalen   

 per  01-07-2022  €1.619  

    

afname door     

 €200  schaaktraining 2021-2022 

 €28  reiskosten schaaktraining 2021-2022 

 €1.039  reiskosten extern KNSB 2021-2022 

 €16  huur Lydia juni 2022 

 €228  verzendkosten Caissa Nieuws 2021-2022 

 €15  prijzen competitie jeugd  2021-2022 

 €136  prijzen competitie jeugd 2021-2022 

 €53  prijzen senioren 2021-2022 

 €1.714  examens jeugd. 2021-2022 
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toename door   €826 huur Lydia juni 2023 

  €175 prijzen competitie jeugd 2022-2023 

  €185 prijzen senioren   2022-2023 

  €1.186  

    

per 30-06-2023  €1.091  

 

Nog te ontvangen contributies  

Per 01-07-2022   € 265   

      

Afname door € 25  voldane contributie 2021-2022 

  € 25  voldane contributie 2021-2022 

  € 20  voldane contributie 2021-2022 

  € 25  voldane contributie 2021-2022 

  € 170  

Afboeking niet inbare contributie 2021-

2022  

  € 265    

Toename door   € 88,26 Contributie Caissa 2022-2023 

   € 51,74 Contributie KNSB  2022-2023  

   € 140   

      

Per 30-06-2023   € 140   

 

Contributie KNSB  senioren en jeugd 

Aan de KNSB is een contributiebedrag van €8.034,- afgedragen, terwijl er van de leden €7.528,- 

ontvangen werd. 

Dit negatieve saldo van €506,- is weggeboekt in de verlies- en winstrekening, zodat het duidelijk als 

uitgavenpost zichtbaar is. 

Zie voor de verklaring van dit negatieve saldo van €506,- de toelichting van de verlies- en 

winstrekening 2022-2023 onder het kopje Tekort op balanspost contributie KNSB  senioren en jeugd. 
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Begroting seizoen 2023-2024      Pold Gomperts 
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Toelichting op de begroting 

Algemeen 

 Tekort 

De voorgestelde begroting voor 2023-2024 laat een tekort zien van €3.085,-  

Het bestuur ziet een tekort van 10 % van de totale reserve van €32.950,- als een redelijk 

uitgangspunt, maar beschouwt dit percentage ook als een jaarlijkse grens. Het is in overeenstemming 

met de lijn die op de vorige ALV is uitgezet, waar we vaststelden dat een aantal jaren bescheiden 

interen op onze reserve verantwoord is. 

Op deze wijze is de wens van het bestuur om het Caissa-bestanddeel van de contributie niet te 

verhogen mogelijk geworden. Het daarnaast niet doorberekenen aan de leden van de verhoging van 

het KNSB-bestanddeel van de contributie zou geleid hebben tot een kleine €1.000,-hoger tekort, een 

duidelijke overschrijding van die grens. 

 

Contributies  

Contributie KNSB  senioren en jeugd  

De KNSB heeft de contributie in de laatste twee jaren fors moeten verhogen en zal dat in het volgend 

boekjaar opnieuw doen (zie ook onderstaand schema). 

1.  In 2021-2022 per 1 januari 2022 met 12% i.v.m. b.t.w.-plichtig worden van de KNSB 

2.  In 2022-2023 per 1 januari 2023 indexatie met 7,3%, tussentijds i.v.m. hoge inflatie. 

3.  In 2023-2024 per 1 oktober 2023 met 10% i.vm indexatie (bovenop het bedrag van de laatste 2 

kwartalen). 
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Contributieverloop KNSB       

senioren 2021-2022 2022-2023 2023-2024 

kwartaal juli-sept  € 10,98 € 12,45 € 13,72 

kwartaal  okt-dec  € 11,12 € 12,79 € 15,09 

kwartaal jan-mrt.  € 12,45 € 13,72 € 15,09 

kwartaal  april-juni € 12,45 € 13,72 € 15,09 

MEC bijdrage € 0,60 € 0,60 € 0,60 

totaal € 47,61 € 53,28 € 59,59 

jeugd      

kwartaal juli-sept  € 5,49 € 6,23 € 6,86 

kwartaal  okt-dec  € 5,56 € 6,39 € 7,55 

kwartaal jan-mrt.  € 6,23 € 6,86 € 7,55 

kwartaal  april-juni € 6,23 € 6,86 € 7,55 

MEC-bijdrager € 0,60 € 0,60 € 0,60 

totaal € 24,10 € 26,94 € 30,10 

per 1 oktober 1. indexatie 0,1% 3. indexatie 2,7% 5. indexatie 10% 

per 1 januari 2. 12% stijging 4. tussentijdse 6. indien geen 

  door btw-plicht indexatie 7,3% tussentijdse 

    ivm hoge inflatie indexatie per  

      01-01-2024 

 

 

De onder 1 en 2 genoemde verhogingen zijn in de boekjaren 2021-2022 en 2022-2023 zijn niet 

doorberekend aan de leden.  

Zoals boven al aangegeven stelt het bestuur voor om de onder 3 vermelde verhoging van het KNSB-

deel van de contributie wel aan de leden door te berekenen. Zie onderstaand schema.  

Daarnaast stellen we voor  het Caissa-deel van de contributie in het volgend seizoen alleen te 

verhogen ter afronding naar ronde totaalbedragen. Zie onderstaand schema. 
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Contributies senioren en jeugd  

Leden per  30-06-2022 Aanmeldingen Afmeldingen  30-06-2023 

senioren 136 13 28 121 

junioren 61 21 16 66 

Totaal 197 34 44 187 

 

Onder deze posten wordt alleen het Caissa gedeelte van de contributies weergegeven. Het deel dat 

voor de KNSB bestemd is wordt verantwoord in een kruispostenrekening op de balans en behoort 

niet (meer) bij de baten. 

Op de contributiefactuur staan contributiebedragen voor Caissa en de KNSB  apart vermeld, zoals de 

fiscus dat eist in verband met transparantie op dit punt.  

 

Senioren  

Bij de senioren de begroting uit van een groei van het aantal leden per 31-06-2023 van 121 naar het 

aantal leden van 136 dat we per 31-06-2022 hadden. We verwachten dit herstel te kunnen 

realiseren, ook omdat Caissa op een nieuw front activiteiten gaat ontwikkelen, die bij andere clubs 

tot ledengroei geleid heeft. Het gaat hierbij om het geven van trainingen in het kader van het 

initiatief “Nederland schaakt’.  Daarnaast zullen we opnieuw gastheer zijn voor “de Schaak Off “van 

de KNSB. 

 

Jeugd 

Bij de jeugdleden wordt uitgegaan van een gelijkblijvend aantal van 66 leden vanwege het nog steeds 

aanwezige tekort aan vrijwilligers.  Hierdoor blijft de wachtlijst bestaan en moet soms doorverwezen 

worden naar andere clubs. 

 

Bijdrage M.E.C. 

De verplichte jaarlijkse bijdrage aan het Max Euwe Centrum (M.E.C.) bedraagt €0,60 voor alle KNSB 

leden, senioren en jeugd 

 

Toekomst  

Op wat langere termijn is een begroting in evenwicht noodzakelijk.  Aan interen op de nu nog grote 

reserve zit een grens. Voor het aanpakken van het structurele tekort zijn er de volgende 

mogelijkheden denkbaar. 

Meer inkomsten 
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1. Groei van het ledenaantal 

Bij de senioren wordt hierop ingezet. Zo worden nieuwe acties ontplooid, zoals het geven van 

trainingen in het kader van het initiatief “Nederland schaakt”.  

Bij de jeugd zouden meer vrijwilligers kunnen leiden tot een toestroom van nieuwe leden, omdat er 

een structurele wachtlijst is door dit tekort. 

 

2. Contributieverhoging  

Kan noodzakelijk blijken te zijn maar is minder gewenst gezien onze huidige contributie t.o.v. andere 

clubs in Amsterdam. 

3. Opnieuw verkrijgen van grote donaties, zoals de afgelopen 5 jaar. Gezien de grote reserve richtte 

het bestuur zich vanaf het afgelopen boekjaar in eerste instantie op het verkrijgen van kleinere 

bijdragen van leden die iets extra’s willen doen via de club van 50. Hierop was het afgelopen 

boekjaar een goede respons en we blijven hier aandacht voor vragen. 

N.B. Met betrekking tot het omzetplafond van €20.000,- (i.v.m. de KOR, waardoor we niet btw-

plichtig zijn), er is er ongeveer €5000,- ruimte voor omzetgroei. Tot de omzet worden door de 

belastingdienst alle inkomsten gerekend behalve belangeloze schenkingen.        

 

 Bezuinigingen  

Goed denkbaar is dat inkomstenverhoging moeilijk te verwezenlijken blijft, terwijl de kosten zullen 

blijven toenemen. Al blijft de wens groot en het streven gericht om in Lydia te blijven stelt het 

bestuur daarom toch voor om de ogen ook gericht te houden op het vinden van een goedkopere 

locatie, in feite de enige mogelijkheid om tot structurele bezuiniging te komen. Het zou ons tevens 

meer in lijn brengen met de locatiekosten van de andere grote clubs in Amsterdam. 
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Per Post 

Aan de inkomstenkant 

Club van 50 

Op grond van de positieve reacties van de leden in het eerste boekjaar dat het bestuur extra 

aandacht vroeg voor de donatiemogelijkheid via de Club van 50 leidend tot een donatie bedrag van 

€860,-. Op grond hiervan en In verband met het structurele begrotingstekort vragen we hier opnieuw 

aandacht voor. We begroten dit bedrag daarom €240,- hoger dan in het afgelopen boekjaar. 

 

Aan de uitgavenkant  

Zaalhuur intern 

Voor het volgend boekjaar heeft Stichting buurthuis Lydia een huurverhoging achterwege gelaten 

ondanks de stijgende kosten door de hoge inflatie. Deze constructieve opstelling heeft ertoe 

bijgedragen dat we het Caissa-bestanddeel van de contributie niet hebben hoeven verhogen. 

Door de zaalhuur zo nauwkeurig mogelijk af te stemmen op de behoefte en door een aantal 

kalendertoevalligheden, zoals Sinterklaas op een dinsdag, is het begrote bedrag zelfs €404,- lager dan 

in het afgelopen boekjaar  

Zaalhuur extern senioren  

Het begrote bedrag is €329,- hoger dan in 2022-2023, omdat we het in 2023-2024 vijfmaal thuis 

spelen, terwijl dat in 2022-2023 viermaal het geval was. 

 

Contributie inning Club Collect 

In verband met de verhoging van de prijs is overleg gevoerd met Club Collect. Op het jaarbedrag, dat 

bij ons gebruik €500,- zou zijn, is een korting van €100,- aangeboden. Daarnaast een eenmalige 

tegemoetkoming van €155,- (vijf maanden abonnementskosten) in 2022-2023. Het bestuur is met dit 

aanbod akkoord gegaan.  

Het begrote bedrag voor 2023-2024 is dus €400,-.   

 

Consumpties externe wedstrijden  

Begroting met €100,- verhoogd. Zie zaalhuur externe wedstrijden. 
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Materiaal 

We verwachten geen grote reguliere uitgaven i.v.m. de recente investeringen in stukken en klokken. 

Wel zullen twee nieuwe demonstatieborden worden aangeschaft.  

 

Schaaklessen 

De schaaktraining voor eigen leden zal op dezelfde wijze worden voortgezet, waarbij er voor de vijf 

trainingen een eigen bijdrage van €50,- van de deelnemers gevraagd wordt en de club het resterende 

deel financiert.  Het begrote bedrag voor dit onderdeel deel is €300,- en gelijk gebleven  

Daarnaast zullen leden van Caissa in het kader van het landelijke initiatief ”Nederland schaakt” lessen 

gaan verzorgen voor hopelijk toekomstige leden. Het gaat hierbij om 6 trainingen in Lydia. De KNSB 

dekt de organisatie- en trainingskosten via een deelnemersbijdrage van €99,-. Caissa financiert de 

zaalhuur en verzorgt één consumptie per deelnemer per training. Voor dit onderdeel is een bedrag 

van €500,- begroot  

 

Website IT  

Het begrote bedrag is €300,- lager dan het bedrag dat we het afgelopen boekjaar extra besteed 

hebben i.v.m. de nieuwe laptop voor de jeugd. 

 

Lesmateriaal /examens jeugd 

Het begrote bedrag is €300,- is lage dan in het afgelopen boekjaar, omdat er sprake was van een 

onverwachte factuur uit het verleden van €300,- 

 

Tekort op de balanspost contributie KNSB  senioren en jeugd 

Balanspost contributie KNSB 

senioren en jeugd       

  begroting werkelijk   verschil 

  2023-2024 2022-2023   

afdracht aan de KNSB €9.137 € 8.034 € 1.044 

Ontvangst van de leden € 8.839 € 7.528 € 1.252 

negatief saldo € 238 € 506 -€ 268 
kosten contributie KNSB vijf niet 

betalende leden €238 € 266 -€28 

kosten tussentijdse indexatie 

 2022-2023 € 0 € 240 -€ 240 
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In de balanspost worden de bij de leden geïnde KNSB-contributie bedragen en de aan de KNSB 

afgedragen bedragen verwerkt.   

Het voor 2023-2024 begrote aan de KNSB af te dragen contributiebedrag voor de senioren en jeugd 

is €9078,-. In het boekjaar 2022-2023 is €8.034,- afgedragen.  Dit bedrag voor is €1.044,- hoger dan in 

het afgelopen boekjaar, te verklaren door de indexatie per 01-10-2023 met 10 %. 

Welk tekort (negatief saldo) is op de balanspost contributie KNSB  voor 2023-2024 te verwachten?  

 

Boekjaar 2022-2023  

Zoals eerder vermeld is dit boekjaar werd €8.034,- aan de KNSB afgedragen terwijl er van de leden 

€7.528,- ontvangen werd. Dit negatieve saldo van €506-, werd verklaard de volgende twee oorzaken: 

1. Vijf leden waen  geen contributie verschuldigd. Voor hen hebben we wel ruim €266,-

contributie aan de KNSB moeten afdragen €53,28,-per lid). Aan dit fenomeen is niet gedacht 

bij het maken van de begroting voor het boekjaar 2022-2023.  

 

2. De KNSB heeft de contributie per 01-01-2022 tussentijd verhoogd door een extra indexatie in 

toe te passen, die dus het halve boekjaar van kracht was. Deze onverwachte indexatie was 

niet bekend bij het maken van de begroting voor het boekjaar 2022-2023. Het aandeel van dit 

in het negatieve saldo bedraagt €240,- 

 

 

Boekjaar 2023-2024 

     Ad 1    Omdat per 01-10-’23 de contributie aan de KNSB met 10% geïndexeerd wordt zal de 

afdracht aan de KNSB per niet betalend lid hoger worden. (€59,59 in plaats van €53,28) Daarnaast is 

er sprake van een verwachting van 4 i.p.v. 5 niet betalende leden. Per saldo is het begrote bedrag 

voor de niet betalende leden €238,-, Dit is €28,- minder dan het afgelopen boekjaar 

    

  Ad 2.  Omdat het niet de verwachting is dat er in het boekjaar 2023-2024     opnieuw sprake zal zijn 

van een tussentijdse extra contributieverhoging van de KNSB is er op dit punt €0.- begroot  

 

Begrote tekort 

 

Het begrote negatieve saldo zal dus €268,- (€240 plus €28) lager worden dan in het afgelopen 

boekjaar en uitkomen op € 238,-   

Er zal voor de 4 niet betalende leden €238,- (4maal €59,59) afgedragen worden aan de KNSB, terwijl 

dat bedrag niet ontvangen zal worden.   
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Voorstel wijzigen plaatsingscriteria externe teams  Jan Timmerman & Aleks Varnica 

 

Het bestuur stelt voor om de plaatsingscriteria voor de externe teams te wijzigen. 

De top van de interne is een stuk smaller geworden dan vroeger en hierom wordt voorgesteld dat 

voortaan alleen de winnaars van de turnussen zich plaatsen voor het 1e team. Dit in plaats van de 

nummers 1 t/m 3 van beide turnussen. 

Verder is er opnieuw gekeken naar de ratinggroepen. 

Het voorstel: Plaatsingscriteria voor winnaars ratinggroepen in A en B turnus 

+2100   recht op plaats in KNSB1 / SGA1 

-2100   recht op plaats in KNSB2 / SGA2 

-1900   recht op plaats in KNSB3 / SGA3 

-1700   recht op plaats in KNSB4 / SGA4 

-1500   recht op plaats in KNSB4 / SGA5 

-1300   recht op plaats in KNSB4 / SGA6 

-1300   recht op plaats in KNSB4 / SGA7   vice-winnaars A en B turnus 

 

Dit voorstel is gebaseerd op 6 ratinggroepen. Op dit moment hebben we 8 categorieën, maar de 

hoogste groepen hebben te weinig deelnemers voor een spannende competitie. Zie hieronder een 

overzicht met het aantal kandidaten per ratinggroep in de beide turnussen van het afgelopen seizoen 

o.b.v. minstens 60% (50%) van de partijen gespeeld. 

Aantal kandidaten o.b.v. 60% (50%) gespeeld (Artikel 3) 

2150+    3          2 (3) 

-2150     2          1 

-2050     2          2 

-1950     5          4 

-1800     7          7 

-1650     6 (7)     8 

-1500     5 (7)     8 (9) 

-1300     7 (1)     3 (5) 

 

Als we categorieën terugbrengen van 8 naar 6 zouden we de volgende aantal deelnemers (2023 B-

turnus) hebben gehad: 

+2100 9 

-2100 13 

-1900 16 

-1700 21 

-1500 18 

-1300 12 

 


